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Karolien: “De coördinerende directeur gaf 
uitleg over TADD. Onze brugfiguur van het 
welzijnscentrum vertelde over haar werk en 
hoe je haar kan contacteren. En wij waren daar 
dus ook! We deelden een exemplaar van Basis 
uit en een bladwijzer die Stefanie maakte.” 
Stefanie: “Daar staat info op over wie de 
vakbondsafgevaardigden zijn, waar je ons kan 
bereiken en waarvoor je ons kan contacteren. 
Zo hebben de collega’s dit altijd bij de hand. Ons 
doel is een starterspakket ontwikkelen dat we 
kunnen afgeven aan de collega’s die bij ons 
nieuw zijn op school. Met die bladwijzer, met 
een Basis … Zo hebben we echt een map met 
kantenklare informatie.”

Karolien en Stefanie willen er in hun scholen 
allebei staan voor hun collega’s, daarom 
werden ze vakbondsafgevaardigde twee jaar 
geleden. Stefanie: “Ik ga mij in het begin van 
het schooljaar voorstellen bij de starters: “Hé, 
ik ben Stefanie, de vakbondsafgevaardigde hier. 
Dus als er iets is, je weet mij te vinden!” En dan 
merk je dat ze rap met hun vragen komen. Als 

je zichtbaar bent op school dan gaat dat heel 
vlot. De drempel is minder hoog dan bij iemand 
extern die ze nog nooit gezien hebben. En wij 
kunnen ze altijd leiden naar de juiste persoon 
voor antwoorden op hun vragen.” Karolien: “De 
starters komen sowieso bij mij op mijn bureau 
als administratief medewerker, voor hun 
contract, aanmeldingen, stamboeknummer. 
Dus op die manier leer ik hen snel kennen.”

De scholengemeenschap heeft een team van 
vier VA’s. Karolien: “Op elk van de vier scholen 
is er een vakbondsafgevaardigde: een 
kleuterjuf, Stefanie van de lagere school, een 
zorgcoördinator en ikzelf van de personeels
administratie. We zijn zeer complementair aan 
elkaar. De meeste uren ‘samen school maken’ 
gaan naar Stefanie en mij. Wij doen dan ook 
vooral de voorbereidingen en schrijven de ver
slagen. We polsen naar wat er leeft in het team. 
Toen er veel vragen waren over de prestatiere
geling hebben we daar een uiteenzetting over 
gebracht op de personeelsvergadering. De  
directies staan open voor ons als afgevaardig
den.” Stefanie: “Dat merk je ook in het LOC. 
Daar kan je echt alles op tafel gooien. Na elk 
LOC maken we een verslag en koppelen dit  
terug naar de collega’s. We krijgen fijne  
respons. Ze vinden het tof te horen wat we daar 
bespreken.”

“Oud en jong samen, dat lukt goed”, lacht 
Karolien, die 25 jaar ouder is dan Stefanie. 
“We zijn alle twee van mening dat het mag 
vooruitgaan. En zijn zeer gestructureerd. 
En mondig. We smijten ons allebei!”

Vakbondsafgevaardigden Karolien Van Craeynest en Stefanie 
Teerlinck mochten in november tijdens een sessie van de 
aanvangsbegeleiding in hun scholengemeenschap KaBoe 

(Eeklo) vertellen over het COV. Ze deelden materiaal uit aan 
zo’n 25 starters. “Per schooljaar zijn er een aantal sessies, 
los van de ondersteuning die de starters op de school zelf 

krijgen,” vertellen Karolien en Stefanie. “Wij stelden onszelf 
daar graag voor.”
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Karolien en Stefanie

Als je zichtbaar bent op school, dan weten ze jou vlot te vinden.

We polsen naar wat er leeft in het team.

De collega’s weten ons te vinden


